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华夏中文学校的同学和家长们，你们好！ 

这星期六（五月九日）学校继续正常上课。请大家尽量提早到校，不要迟到。 

上周末的华夏运动会很成功，我们有将近一百个运动员和家长参加。天气明媚，春高气爽，

大家玩儿得很尽兴。肚子们也高奏凯歌。买了那么多午餐（PIZZA，包子，六种盒饭和

汤），一扫而光。但是我们的拔河比赛还是被大费城学校击败，屈居亚军。下次一定要吃

得更饱，只有这样才有可能战胜对手。我们的英雄小姐妹，孙千芸和孙千芳就拿了两个金牌

一个银牌。向她们祝贺！希望明年有更多的运动员参加。 

将近学年尾声，请竞选校长和懂事会成员的家长们尽快报名，与学校管理和运作，施展你

们的才能吧。 

要参加毕业典礼和演出的同学们请赶快到你们的老师那报名。这是今年最后一次演出机会

了！ 

Marlboro Learning Center 的林博士要来我校举办”暑假计划和早期申请大学的计划”的讲

座。他擁有十年以上經驗,在學業課程設計以及咨詢申請大學,幫助您的孩子進入理想好大

學。时间是三点正，地点是学校餐厅。 

Supreme Tutoring 的 Mr. Adam Newman 也来学校办一个关于暑假学习中文的讲座，时

间是一点四十五, 地点是学校餐厅。请大家去听听，说不定他有金钥匙教好中文。 

为了方便大家办理中国签证，旅行社的人会在 5/30 和 6/6 下午 1：30PM---2:30PM 在

Cafeteria 办理签证。6/13 最后一次，只发还护照。我会提前一星期再发通知和注意事项。 

华夏儿女多壮志，挑战成规覆天地。 

易成 

华夏中文学校南部分校 
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Hello Huaxia Students and Parents,  

This Saturday (05/09) our school is open with the normal schedule. Welcome to our 

Chinese school. Please don’t be late. 

We had a very successful Track&Field Event. There were about 100 athletes and 

parents shown up. The weather was so beautiful that we all forgot the cold Spring. We 

all felt so excited and moved around, our tummies were ready to stuff. We have ordered 

so much food, pizza, “baozi”, Chinese lunch boxes with soup. They were gone in a blink 

of eyes. But we still lost in the tag-war against Philadelphia Huaxia School with a silver 

medal. Next time, we need to stuff our tummies as much as possible to win the tag-war. 

Congratulations to our heroines, Katie and Linda Sun. They won two golds and one 

silver. Hope next year we have more athletes get involved.   

As we are close the end of academic year, the school principal election and school 

board member election is on-going. For those who support our school, please seriously 

consider this opportunity to serve our school.  

We are preparing the graduation ceremony. We encourage students to get involved, 

prepare your shows and get on the stage! This is your last chance for this year! 

Dr. Charles Lin will give a seminar on “Summer Activities Planning and Early College 

Planning & Preparing” this weekend at 3:00pm in the cafeteria. Please join him to 

discuss your kids’ future. 

We have another presentation by Mr. Adam Newman from Supreme Tutoring. He will 

talk about Summer camp learning Chinese. Maybe he has got a golden key to teach 

Chinese. If you feel interested, please join him. The presentation is at 1:45pm in the 

cafeteria.  

See you at School. 

Cheng Yi 
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